
 

پول های بلوکه شده فیفا به » سـرخ آبـی« ها نرسد 
سیدشریف حس��ینی رئیس کمیته فوتبال و فوتسال 
فراکس��یون ورزش ضمن تاکید بر ل��زوم برنامه برای 
هزینه کرد پول های بلوکه شده فوتبال تاکید کرد این 

پول نباید برای بدهی سرخابی ها پرداخت شود.  
وی در گفت و گو با خبرگزاری خانه ملت در خصوص 
پول های بلوکه ش��ده فوتبال ایران که با لغو تحریم ها 
به زودی پرداخت خواهد شد گفت: فدراسیون جهانی 

فوتبال )فیفا( سالیانه 300 هزار دلار به هر کشور عضو 
پرداخت می کند ازطرفی باتوجه به درآمد 12 میلیارد 
دلاری که فیفا از هر جام جهانی دارد این پول را نیز بین 
کشورهای شرکت کننده تقسیم می کند  اما ایران به 
دلیل تحریم های بانکی در چندس��ال اخیر این مبالغ 
را دریافت نکرده و اکنون با لغو تحریم ها سهم فوتبال 
ای��ران که جزو پول های بلوکه ش��ده اس��ت پرداخت 

خواهد شد.
این نماینده با اش��اره به این که در فوتبال هزینه های 
مختلف��ی وجود دارد گف��ت: اگرچه دس��تمزد بالای 
مربی های بزرگی ک��ه برای هدای��ت تیم های ملی به 
کشور می آیند یا هزینه در رده های مختلف تیم ملی از 
جمله مواردی است که باید در نظر گرفته شود اما اگر 
قرار است فدراسیون زیرنظر وزارت ورزش این پول ها 

را خرج کند نباید به باشگاه ها اختصاص یابد.
حسینی تصریح کرد: پول های بلوکه شده باید صرف 
زیرساخت های ورزش و افزایش استادیوم ها و فضاهای 
ورزشی شود البته بحث بازیکن های رده های مختلف 
حتی ورزش همگانی حرفه ای و قهرمانی نیز در فوتبال 
مطرح اس��ت که ضرورت برنامه ریزی م��دون قبل از 

دریافت این پول را ایجاب می کند.

صفحه   1»توزی« کارخودش را کرد/  استقلال در خطر کسر امتیاز
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دغدغه هاي پرامیدترين تیم المپیكي

 چالش 68  کیلويی تكواندو

صفحه2

صفحه1

روزنامه سیاسی، اجتماعی، فرهنگی| صبح ايران| قدس ورزشی

وحید دمیرچي: چند دوره اي است که تکواندو، 
شانس��هاي مدال آوري ایران در المپیك را از دو، 
به سه رش��ته رس��انده و توانس��ته هر روز بهتر از 
دیروزباش��د.جالب اس��ت که گزارش��هایي که تا 
اینجاي کار آماده ش��ده و حتي از سوي مسؤولان 
کمیته ملي المپیك هم اعلام مي ش��ود، حکایت 
از این دارد که در فاصله کمتر از یك س��ال مانده 
تا ریو، وضعیت تکوان��دوکاران تقریباً بهتر از بقیه 
ورزش��کاران اس��ت و حتي این پیش بیني وجود 
دارد که حماس��ه اي که کش��تي فرنگي در لندن 
خلق کرد، این بار به دست ملي پوشان تکواندو به 
نمایش در بیاید. اما این وسط مشکلاتي پیش آمد 
که بعضي هایشان از دست مربیان تیم خارج بود و 
شماری را هم مي شد، کنترل کرد، اما نشد تا حالا 
مصدومیتهاي پي در پي که براي بچه هاي تکواندو 
به وجود آمد، معضلي را ب��راي کادر فني تیم ملي 
ایجاد کند؛ به خص��وص در 68 کیلو یا همان وزن 
دوم المپیك  بهنام اس��بقي، شاخص ترین چهره 
این وزن است که به خاطر یك بي توجهي و شرکت 

در مسابقه جام باشگاه هاي آسیا، که هیچ ارزش و 
اعتباري در مسیر کسب سهمیه المپیك نداشت، 
148 روز از تمرین��ات دور ماند و چند گرند پري و 

مسابقه مهم مثل قهرماني جهان را از دست داد.
بهنام بعد از انتظ��اري تلخ، دو روزي اس��ت که 
به تمرینات بازگش��ته، اما دوري چند ماهه او از 
تمرینات، سبب شده تا مربیان نگران وضعیتش 
باش��ند و تقریباً دو دل باش��ند ب��راي رقابتهاي 
پیش رو. قوانین این روزهاي فدراسیون جهاني 
حکایت از ای��ن دارد ک��ه ورزش��کاران اگر مي 
خواهند در رقابتهاي المپیك شرکت کنند باید 
در تعداد زیادي مسابقه حاضر شوند و اگرمجموع 
امتیازهایشان، آنها را بین 6 نفر برتر دنیا قرار داد، 
مي توانند به المپیك برون��د، در غیر این صورت 
شانسي ندارند، مگر اینکه امیدوار به قهرماني در 
قاره خود باشند. همه اینها یعني اینکه فدراسیون 
تکواندو براي انتخاب و سرپا نگه داشتن بچه ها، 
در طول تقریباً دو سال کار سختي داشته و حالا 
که وضعیت یکي مثل بهنام به خطر افتاده، حق 

دارد که نگران باشد. بهنام زماني که مصدوم شد، 
نفر س��وم وزنش بود، اما با از دس��ت دادن چند 
مسابقه، به رده هفتم تنزل پیدا کرده و باید دید 
آیا مي تواند در فرصت باق��ي مانده، امتیازهای از 
دست داده را جبران کند؟ البته تا رسیدن بهنام 
به شرایط مسابقه، در خوش��بینانه ترین حالت، 
حداقل یکي – دو ماه دیگر زمان لازم است و بعد 
از برگشت هم او چاره اي ندارد جز اینکه از معدود 
مسابقه هاي باقي مانده، بیشترین امتیاز را بگیرد، 
اما همه اینها بهانه خوبي اس��ت براي دل آشوبي 

این روزهاي مسؤولان تیم ملي تکواندو. 
با توجه به این نگراني و براي اینکه درصدي از این 
دلواپسي کم شود، مربیان تیم ملي از چند ماه قبل 
ترفندي را به کار گرفتند تا به حریفان بهنام رکب 
بزنند که تا حدودي موفق بودند. روش، این بود 
که تکواندوکاران دیگر این وزن مثل نصرآزادني 
در رقابتهاي مختلف حاضر شدند تا فرصت خوب 
امتیاز گرفتن را از رقباي بهنام بگیرند. یعني اگر 
این وزن در رقابتهایي که پشت سر گذاشته شده، 

از تکواندوکار ایراني خالي مي ماند، رقباي بهنام 
مي توانستند امتیازهای بیش��تري بگیرند، اما با 
این روش؛ قدري دلخوش��ي براي بهنام به وجود 
آمده است، اگرچه از امروز که خودش برگشته، 
شرایط فرق مي کند. فعلًا براي گرند پري ترکیه، 
هم نام بهنام و هم نام علیرضا نصر در ترکیب تیم 
قرار گرفته و باید دید آیا بهنام مي تواند در دومین 
مرحله از »گرند پري«ها مسابقه بدهد و امتیازي 
به امتیازهایش اضافه کند یا خیر؟ البته این روزها 
کادر فني تیم ملي ب��ه جایگزین دیگري هم فکر 
مي کند. ابوالفضل یعقوبي، یك وزن پایین تر است 
و بع��د از نتیجه اي که در مرحل��ه اول گرند پري 
گرفت، این امید به وجود آمده که شاید بتوان او 
را در یك وزن بالاتر آزمود، اما با توجه به رده اي 
که الان دارد و فاصله و بیس��ت و چند نفري با 6 
نفر اول، خیلي بعید است که کادر فني تیم ملي 
از این روش نتیجه بگیرد؛ به همین خاطر است 
که بیش��ترین تمرکز فعلًا روي رساندن بهنام به 

جایگاه قبلي اش است.

دغدغه هاي پرامیدترين تیم المپیكي            چالش 68 کیلويی تكواندو قوچان نژاد سرمربی تیم والیبال
 ثامن الحجج  شد

رسایی فر: جبار قوچان نژاد به عنوان سرمربی تیم 
والیبال ثامن الحجج)ع( خراسان انتخاب شد. 

ه��ادی رضای��ی، مدی��ر تیمه��ای والیب��ال 
ثامن الحجج)ع( خراسان  گفت: جبار قوچان نژاد به 
عنوان سرمربی تیم والیبال ثامن خراسان انتخاب 
شد.  وی ادامه داد: تمرینات این تیم از شنبه هفته 

آینده آغاز خواهد شد.
جب��ار قوچانژاد با تأیی��د توافقش با تی��م والیبال 
ثامن الحجج)ع( به خبرنگار م��ا گفت: من کارم را 
از چندی قبل با باشگاه شروع کردم و در این مدت 
با بازیکنان زیادی که قرارداد نداش��تند، صحبت 
کردم و توانس��تیم حدود 12 بازیک��ن بومی را که 
از بهترینهای لیگ هستند، به خدمت بگیریم که 
سرآمد آنها امیر حس��ینی، پاسورسابق تیم ملی و 
تیم پیکان بود و البته با چن��د بازیکن دیگر هم به 

توافق رسیدیم. 
وی در ادامه اظهار داشت: باشگاه در نظر دارد تا با 
چند بازیکن خوب دنیا برای حضور در تیم صحبت 
کند تا از بین آنها س��ه بازیکن انتخاب شوند و در 

کنار تیم در رقابتهای لیگ باشند.

احتمال بازگشت سبزواری ها به لیگ برتر هندبال
فـارس: برای لیگ برترهندبال امسال، باشگاه ثامن الحجج 
دو تیم خود را از لیگ کنار کشیده تا شرایط لیگ امسال هم 
مانند سالهای گذشته بی نظم باش��د؛ ثامنی ها و فدراسیون 
هندب��ال مکاتباتی هم باهم داش��تند و حالا خبر می رس��د 
که باش��گاه ثامن الحجج تصمی��م دارد با خری��د امتیاز تیم 
گهرزمین، وارد لیگ شود. باشگاه گهرزمین که مدیریت آن با 
پسر رئیس فدراسیون هندبال است، چندی پیش اعلام کرده 

که به دلیل برخی مشکلات نمی تواند در لیگ حاضر باشد. 

»توزی« کارخودش را کرد/ استقلال در خطر کسر امتیاز
نامه ای از فیفا در رابطه با پرونده رودریگو توزی هافبك برزیلی 
به باشگاه استقلال رس��یده مبنی بر اینکه پرونده شکایت این 
بازیکن به کمیته انضباطی فیفا داده ش��ده و این کمیته رای 
نهایی خود را درب��اره این پرونده خواهد داد. ق��رارداد توزی با 
استقلال در سال 2012 مبلغ 370 هزار دلار بود اما پولی به این 
بازیکن پرداخت نشد و با توجه به نامه آخر فیفا، باشگاه استقلال 
در خطر  کس��ر امتیاز قرار گرفته اس��ت. علی اصغر مانوسی فر 
مسؤول امور بین الملل اس��تقلال در گفت وگو با تسنیم گفت:  
توزی 3 وکیل سوئیسی و ایتالیایی دارد و دنبال حق و حقوقش 
است. بارها در رابطه با این پرونده با فیفا مکاتبات لازم را انجام 

داده ایم و باید با این مساله جدی تر برخورد کنیم. 

برانکو در گفت وگوی اختصاصی با  قدس عنوان کرد

برنامه نداریم، 
بلا تکلیفم و عقب 

افتاده ایم

برانکو در گفت وگوی اختصاصی با  قدس عنوان کرد

برنامه نداریم، 
بلا تکلیفم و عقب 

افتاده ایم
صفحه    1

صفحه  2

قوچان نژاد سرمربی تیم والیبال  ثامن الحجج  شد

امضای افشارزاده بی اعتبار است

مشكل دخئا در ايران حل می شود!

کربلایی- در فوتبال حرفه ای و مدرن اروپا، سازمان لیگ اسپانیا حتی برای بزرگترین 

باشگاه کشور اسپانیا هم تخفیفی قائل نش��د و برای 28 دقیقه تاخیر، قرارداد دخئا 

را ثبت نکرد. در ایران، بازیکنانی بعد از چندین روز گذش��تن از مهلت قانونی نقل و 

انتقالات، راهی تیم های مختلف می شوند. اتفاقی که چند هفته متوالی سوژه برنامه 

90 هم بود.  باشگاه استقلال درحالی که فیفا در نامه اش نوشته بود بر اساس قوانین 

مربوط به تی ام اس اقدام شود با فشار فدراسیون فوتبال توانست برای پروپئیچ مجوز 

بازی بگیرد اما دو باشگاه رئال و منچستر برای انتقال دخئا و ناواس به مشکل خوردند 

و نتوانستند از فیفا مجوز بگیرند. این احتمالا نشان از توان بالای مکاتبات بین المللی 

استقلال و فدراسیون ایران دارد و اگر تیم های دیگر لیگ علیه استقلال شکایت کنند، 
حتما ماجرای موتومبا تکرار نمی شود!

»دخـــئا« 
برای رئالی 
شدن 28 دقیقه 
کم آورد
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فروزان خواستار دریافت 
طلب 200 میلیونی اش از 

استقلال شد
ف��روزان ک��ه ب��رای دریافت 
رضایت نامه خود از اس��تقلال 
مجبور ب��ه بخش��ش چیزی 
ح��دود 300میلی��ون از قرار 
دادش ش��د هنوز نتوانس��ته 
200 میلیون باقی مانده قرار 
دادش را از باش��گاه استقلال 
دریافت کند. از این رو وی طی 
تماسی با مس��وولان استقلال 
خواس��تار دریافت طلب خود 
از این باش��گاه ش��ده که البته 
پاس��خ باشگاه اس��تقلال به او 
چندان امی��دوار کننده نبوده 
تا فعلا خبری از دریافت طلب 

او نباشد.

جام حذفی بازی تدارکاتی 
سیاه جامگان

ورزش سه-  در حالی که تیم 
سیاه جامگان باید در فاصله 5 
روز دو دیدار در جام حذفی و 
لیگ برگزار کند سعید رمضانی 
قصد ندارد بازی دوس��تانه ای 
برگ��زار نماید و معتقد اس��ت 
دیدار جام حذف��ی در روز 18 
ش��هریور با برنده بازی کارون 
اهواز و شهرداری جویبار برای 
این تیم مثل دیدار تدارکاتی 

محسوب می شود.
گفتنی است سیاه جامگان باید 
در روز 23 ش��هریور در قالب 
هفته ششم لیگ در بازی دربی 

به مصاف تیم پدیده برود.

چک استقلالی ها پاس شد
تعدادی از بازیکنان اس��تقلال 
چکی به تاریخ دیروز  برای 30 
درصد اولیه قراردادهای ش��ان 
داش��تند که آنها موفق شدند 
پول های شان را نقد کنند.این 
در حالی است که پیش از این با 
توجه به مشکلات مالی استقلال 
گفته می شد احتمال دارد این 
پول ها نقد نش��ود. از محسن 
کریم��ی، علیرض��ا رمضانی و 
بهنام برازی به عنوان بازیکنان 
یاد می شود که امروز پول های 

خود را دریافت کرده اند.

طارمی بازیکن ماه شد
سوال مسابقه پیامکی این هفته 
برنامه نود ب��ه انتخاب بازیکن 
برتر ماه اختص��اص یافته بود. 
امی��د ابراهیم��ی، محمدرضا 
اخباری، احس��ان حاج صفی، 
روح ا... س��یف اله��ی، مهدی 
طارم��ی و مه��رداد محمدی 
گزینه های ای��ن هفته بودند. 
در پای��ان برنام��ه 50 درصد 
بینن��دگان برنامه و ش��رکت 
کنندگان در مسابقه پیامکی، 
مه��دی طارمی را ب��ه عنوان 
بهترین بازیکن م��اه انتخاب 

کرده بودند.

جریمه نقدی استقلال
سـایت فدراسـیون-  دیدار دو تیم اس��تقلال اهواز و اس��تقلال تهران از سری 
رقابت های لیگ برتر ، 30 مردادماه در اهواز  برگزار ش��د و از س��وی تماشاگران تیم 
استقلال تهران تخلفاتی مبنی بر فحاشی به داور مسابقه و پرتاب ترقه صورت گرفت.

برهمین اس��اس کمیته انضباطی طبق ماده 79 آیین نامه باش��گاه اس��تقلال را به 
پرداخت مبلغ 70 میلیون ریال جریمه نقدی محکوم کرد. 

درخواست سرخ ها برای تعویق بازی جام حذفی 
باشگاه پرسپولیس با ارسال نامه ای به سازمان لیگ برتر اعلام کرد با توجه به دراختیار 
نداشتن بازیکنان خود، در روز جمعه 19 ش��هریور ماه امکان حضور در رقابت جام 
حذفی را ندارد. در نامه باشگاه پرسپولیس همچنین به تفصیل آمده است دلیل طرح 

این درخواست به جهت درگیر بودن 8 بازیکن تیم با برنامه های تیم ملی است . 

مکانی و کامیابی نیا در راه امارات
فارس- سوش��ا مکانی و کمال کامیابی نیا دو بازیکن تیم فوتبال پرس��پولیس قرار 
است 18 شهریور جاری تهران را به مقصد دبی ترک کنند تا برای گرفتن ویزای کشور 

گوام اقدام کنند.
این دو بازیکن از پرس��پولیس و چند بازیکن دیگر از تیم های دیگر باید به س��فارت 
آمریکا در دبی بروند تا کارهای مربوط به اخذ ویزای کش��ور گ��وام را انجام دهند تا 
در صورت انتخاب برای حضور در تیم ملی توس��ط کارلوس کی روش مشکلی برای 

همراهی ملی پوشان برای سفر به این کشور نداشته باشند.

مظلومی و پورحیدری در جلسه هیات مدیره آبی ها
فارس- سرمربی و سرپرست تیم فوتبال استقلال قرار است امروز در جلسه هیات 

مدیره حاضر شوند. محوریت جلسه مسائل مالی است.

سرپرست سابق استقلال در هیأت فوتبال حکم گرفت
 طی حکمی از سوی حبیب ا... ش��یرازی، رئیس هیأت فوتبال استان تهران میرشاد 
ماجدی به عنوان سرپرس��ت نائب رئیس هیأت فوتبال اس��تان تهران انتخاب شد. 

ماجدی فصل پیش سرپرست تیم فوتبال استقلال بود.

تیم ملی فوتسال ایران در رده ششم جهان 
سایت فدراسیون فوتبال- بر اساس آخرین رده بندی اعلام شده تیم ملی فوتسال 
ایران با 1611 امتیاز و یك پله صعود در رده ششم قرار گرفت. این در حالی است که 
تیم ملی فوتسال کش��ورمان با فاصله 9 امتیازی نسبت به تیم پنجم یعنی آرژانتین 
قرار دارد. همچنین تیم ملی فوتسال پرتغال هم با یك پله سقوط در رده هفتم قرار 
گرفت. تیم های اسپانیا، برزیل، روسیه، ایتالیا و آرژانتین به ترتیب در رده های اول 

تا پنجم قرار دارند.

باقری به داد بازیکن جوان رسید
سرپرست تیم فوتبال پرسپولیس در مورد مشکل مسکن سیدعلی فاطمی گفت: به 
هر حال این بازیکن جوان مشکل مس��کن دارد و ما هم اعلام کردیم که اگر برای او 
شب ها در درفشی فر مشکلی پیش بیاید چه کس��ی پاسخگوست؟ کریم باقری هم 
لطف کرد و با هزینه شخصی اش دو شب برای این بازیکن هتل گرفت و الان هم برای 

او دنبال خانه است تا بتواند این جوان را از این شرایط نجات دهد.

افشاگری طاهری در مورد جذب بازیکنان
طاهری سرپرست پرسپولیس در مورد اینکه آیا محسن مسلمان با نظر برانکو جذب 
شده و به باشگاه پرس��پولیس آمده گفت: پس از اینکه نوری از جمع ما جدا شد، به 
دنبال گزینه های جایگزین این بازیکن بودیم و در نهایت با پیشنهادی که به برانکو 
دادیم او موافقت کرد تا محسن مسلمان به پرسپولیس بیاید. اصلا آن چیزی که همه 
فکر می کنند که ما بازیکن به برانکو تحمیل کردیم درست نیست. در جذب بازیکن 
حرف آخر را برانکو زده است. اما باید این را بگویم که خیلی از بازیکنان را ما به برانکو 

معرفی کردیم. 

حیدری: به خاطر عملکردم از قلعه نویی عذرخواهی کردم
خسرو حیدری هافبك تیم فوتبال استقلال در رابطه با شرایط فصل گذشته استقلال 
گفت: پارس��ال کل تیم فصل خوبی را س��پری نکرد اما بازیکنانی مثل شهباززاده و 

ابراهیمی عملکرد خوبی داشتند. 
بازیکنان ملی پوش اس��تقلال به خاطر حضور در جام جهانی خیلی خسته بودند و 
قلعه نویی هم خیلی زحمت کش��یدند و من حتی پس از پایان فصل از قلعه نویی به 

خاطر عملکرد نه چندان خوبم عذرخواهی کردم.

آخرین مانع حضور شمسایی در تیم ملی فوتسال 
ایران فعالیت همزمان در تیم تاسیس��ات و تیم 

ملی است. 
شمسایی خودش دوست ندارد تاسیسات را رها 
کند و از طرف دیگر رد پیش��نهاد سرمربیگری 
تیم ملی کار ساده ای نیس��ت. هرچند سید رضا 
افتخاری رئی��س کمیته فوتس��ال تاکید کرده 
فعالیت همزمان شمسایی مش��کلی ندارد، ولی 
عب��اس ترابیان رئی��س کمیته فنی فوتس��ال و 
علیرضا اسدی دبیر کل فدراسیون فوتبال با این 
موضوع مخالفت و تاکید کرده اند شمسایی باید 

یکی از این دو تیم را انتخاب کند.
ش��هرام دبیری عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در 
گفتگو با مهر، در ای��ن خصوص اظهار کرد: در جلس��ه 

هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در اینباره تصمیم گیری 
می کنیم. ما از نزدیك با وحید در تیم دبیری کار کردیم 
و شناخت خوبی از او داریم. معتقدم اگر شمسایی در تیم 

ملی حمایت شود، می تواند ایران را در جمع 
سه تیم برتر دنیا قرار دهد!

وی درب��اره مخالفت کمیته فنی فوتس��ال 
و دبیر کل فدراس��یون فوتبال ب��ا فعالیت 
همزم��ان شمس��ایی در تی��م مل��ی و تیم 
تاسیسات دریایی، خاطرنشان کرد: اول باید 
برنامه شمسایی را ببینیم ولی به نظرم اینکه 
او همزمان در تیم تاسیس��ات هم کار کند، 
تاثیری در انتخابهایش برای تیم ملی ندارد. 
شمسایی قطعا منافع ملی را در نظر می گیرد 

نه یك تیم خاص. 
به نظرم امسال کار شمسایی در تیم ملی و 
تیم تاسیسات تداخل زیادی ندارد و او می تواند تا پایان 

لیگ در تاسیسات هم باشد.

شمسایی هم در تیم ملی هم در تاسیسات 

برانكو در گفت وگوی اختصاصی با قدس عنوان کرد

برنامه نداریم، بلا تکلیفم و عقب افتاده ایم
کاوه اسـماعیلی :برانک��و ایوانکوی��چ حالا در باش��گاه 
پرس��پولیس با یك چالش دیگر مواجه ش��د. او از پیروزی 
مقابل فولاد خوشحال بود و سر تمرین رفت تا سرخپوشان 
را برای سومین روز پشت سر هم تمرین دهد، اما ظهر روز 
دوش��نبه، بازیکنان اعلام کردند تا پی��ش از دریافت پول، 
حاضر به انجام تمرین نیستند. این بود که تمرین دو جلسه 
ای سرخپوش��ان از دس��ت رفت؛ زیرا پس از اتمام جلسه 
صبح، جلس��ه تمرینی عصر به طور کلی لغو ش��د، آن هم 

در اعت��راض به بی پولی های باش��گاه. روزنامه 
قدس برای نشان دادن بخشی از این ماجرا، به 
سراغ سرمربی پرسپولیس رفت تا پرسشهای 
مختلفی را از وی بپرس��د. ای��ن مصاحبه را از 

دست ندهید: 
* ماجرای اعتصاب بازیکنان و لغو تمرین 

چه بود؟
- من باید به این نکته اش��اره کنم که شرایط 
مالی بازیکنان ما بس��یار بد اس��ت و در ادامه 
این ش��رایط بد، حال تیم پرس��پولیس هم بد 
است. ما پس از شکست دادن فولاد، ریکاوری 
ذهنی خوبی شده بودیم و تصورمان این بود که 
بازیکنان پرسپولیس در بازگشت به تمرینات، 
ش��رایط بهتری را خواهند داشت، ولی ببینید 

که چه مس��أله ای پیش آمده که بازیکن��ان دیگر حاضر به 
انجام تمرین هم نیستند. تأکید می کنم تا هواداران بهتر با 
وضعیت ما آشنا شوند، حال پرسپولیس اصلًا خوب نیست. 

* حرف بازیکنان چیست؟
- آنها فقط یك شغل دارند، آن هم فوتبال است. به هر حال 
همه ما در شغلی که داریم، تلاش می کنیم تا در آن پولدار 
شویم. بازیکنان هم با مش��کلات عدیده ای مواجهند. آنها 
به من گفته اند، مسؤولان باش��گاه به وعده هایی که دادند، 
عمل نکرده اند و از این رو، همه آنها با بی پولی مواجه شده اند. 
من نمی دانم باید چه بگویم. حرف بازیکنان این اس��ت که 
می خواهند تمام یا بخشی از پولهای شان را بگیرند، اما هیچ 

کس نیست که به آنها توجهی کند. 

* شما با این مدل از اعتراضها موافقید؟
- همان طور که گفتم، نمی توانم هیچ نظر مثبت یا منفی 
بدهم. یك س��وی این ماج��را بازیکنان هس��تند که طبق 
قرارداد، حق دارند و باید پولشان را بگیرند و از سوی دیگر 
هم مدیران هس��تند که تصور می کنم بی پول��ی را تجربه 
می کنند. من نمی دان��م چه کاری می توان��م انجام بدهم. 

نمی خواهم مسأله را شخصی کنم 
*حالا چرا تمرینات دیروز را تعطیل کردید؟

- البته این مسأله به یك روز پیش از بازی با فولاد خوزستان 
برمی گردد. در آن زمان، من یك برنامه کامل به بازیکنان 
دادم و روز سه شنبه را تعطیل کردم تا بازیکنان به استراحت 
و ریکاوری بپردازند، اما وقتی تمرین عصر دوشنبه تعطیل 
شد، خیلی ها تعطیلی روز سه شنبه را نیز به این مسأله ربط 
دادند که درست نیست. مش��کلات حل شدنی است و باید 
سعی کنیم حاشیه ها را از اطراف پرسپولیس کنار بزنیم. ما 
از اینکه توانس��تیم پس از 40 روز به هواداران پرسپولیس 
عیدی بدهیم، بسیار خوش��حالیم، اما نمی دانستیم پس از 

اولین برد نیز قرار نیست، بازیکنان به حق شان برسند. 
*موضوع از کجا شروع شد؟

- نمی دان��م؟ در این باره از من نپرس��ید؛ چ��ون واقعاً در 

جریانش نیستم، اما می خواهم بدانم چرا باشگاه بزرگی مثل 
پرس��پولیس که رکورددار حضور هوادار در لیگ قهرمانان 
آسیاست و شرایط بسیار خوبی نیز دارد، نمی تواند مشکلات 
مالی اش را حل کند. چرا باشگاه این قدر بی پول است؟ در 
تمام دنیا، حتی افراد سیاسی وارد عمل می شوند تا تیمهای 
بزرگ کش��ورها آس��یب نبینند، اما انگار اینجا قرار نیست 
چنین اتفاقی بیفت��د. ما پول نگرفته ای��م و بازیکنان دیگر 
انگیزه ای برای کار ندارند. شاید انگیزه های من نیز کم کم با 
این روند کاهش یابد و با چند نتیجه بد دیگر، 
انگیزه هواداران هم کم می شود. آن وقت دیگر 
نمی شود باش��گاه را جمع کرد. من از حالا به 

فکر تیمم هستم. 
*حـالا گمـان می کنیـد چـه اتفاقـی 
بیفتد؟ با این مدل اعتصابها، آیا شرایط 
پرسپولیس درست می شود و بازیکنان 

به پولشان می رسند؟
- من فقط می دانم که برنامه مان را باید تغییر 
دهیم. از برنامه ابتدایی عق��ب افتاده ایم و از 
ش��رایط ایده آل مان دور ش��ده ایم. نباید در 
این وضعیت بمانیم. بی تکلیفی هم به س��ایر 
مش��کلاتمان اضافه شده اس��ت. امیدواریم 

برگردیم و خیلی زود کار را شروع کنیم. 
*با این مشـکلات، باز هـم معتقدید پرسـپولیس 

قهرمان لیگ می شود؟
- هدف من کسب قهرمانی است. تا به حال هم با تمام این 
مش��کلاتی که می بینید، عملکرد بس��یار خوبی داشتیم. 
می توانید دوب��اره فیلم بازی های تیم م��را ببینید. ما عالی 
بودیم و عال��ی ادامه می دهی��م؛ چون این تی��م متعلق به 
هواداران اس��ت، ولی من می گویم بهتر اس��ت در یك جو 
دوستانه، مش��کل مالی ما و بازیکنان هم حل شود. بیشتر 
از این نمی توانیم به کارمان ادامه دهی��م. من از بازیکنانم 
ممنونم که تا همین جای کار هم به م��ا کمك کردند، اما 
احس��اس می کنم از سوی باش��گاه به کمك بیشتری نیاز 

داریم.

قدس ورزشی

مهر- درحالی که مدیرعامل و اعضای هیات مدیره باشگاه 
استقلال در تلاش هستند تا مش��کلات مالی این باشگاه را 
برطرف کنند یك مش��کل بزرگتر برای آنها وجود دارد که 
ممکن اس��ت در بازرس��ی های آینده برای آنها دردسرساز 
ش��ود. طبق قانون اولین کاری که هی��ات مدیره و مدیران 
جدید یك شرکت انجام می دهند تا امضاهایشان رسمیت 

داشته باشد، ثبت اسامی در »ثبت شرکت ها« است.
در واقع اگر اعضای جدید هیات مدیره و مدیر عامل این کار 
را فراموش کنند یا انجامش ندهند عملا تمامی امضاهای آنها 
از دید قانون تجارت غیر قانونی است. پس از تغییر اسامی 
هیات مدیره استقلال و مدیر عامل که دوسال قبل اتفاق افتاد 

و احکام مدیران جدید استقلال از سوی وزارت ورزش اعلام 
شد تاکنون این ثبت اس��امی صورت نگرفته و عملا تمامی 
تصمیم��ات و دخل و خرج های اس��تقلال غیرقانونی بوده 
است. ظاهرا در استقلال از دید شرکت های رسمی هنوز فتح 
ا... زاده مدیرعامل باشگاه استقلال است و می تواند به جای 
مدیر عامل زیر اوراق رسمی را امضا کند! این اتفاق عجیبی 
است که استقلالی ها تاکنون به آن رس��یدگی نکرده اند و 

تغییرات را به سازمان مربوطه اعلام نکرده اند.
این مهم وقتی با اهمیت تر می شود که بدانیم از دید فیفا و 
کنفدراسیون آسیا باشگاه ها شرکت های خصوصی هستند 

نه اداره دولتی. 

امضاء افشارزاده بی اعتبار است
بدقولی اسپانسر استقلال

»ریرا« یکی از ش��رکت هایی اس��ت که در 5 هفته اول 
پیراهنش با آرم این شرکت به میدان رفت اما هنوز آنها 
مبلغ مورد نظری که باید به این باشگاه می دادند را نداده 
اند. این شرکت باید دو میلیارد تومان به استقلال بدهد 
که تا امروز این امر محقق نشده است. البته آنها جلساتی 
با مسئولان استقلال داشته اند اما هر روز وعده این را می 
دهند که در دو روز آینده این پول را پرداخت می کنند. 
حتی سایت باشگاه استقلال هم چند روز قبل اعلام کرد 
که در آستانه فسخ قرارداد با این شرکت قرار گرفته است. 

با این حال هنوز ریرا به وعده خود عمل نکرده است. 
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اسماعیل زاده: والنتینو روسی در رقابتهای موتوجی پی 
این فصل استمرار خوبی داشته و با همین تاکتیك می تواند 
عنوان قهرمانی را به خود اختصاص دهد. او و خورخه لورنسو 
هم تیمی اش در یاماها رقابت س��ختی را برای قهرمانی در 
رقابتهای موتوجی پی جهانی این فصل در اختیار دارند. در 
رقابتهای جایزه بزرگ این هفته سیلورستون که سه راننده 
ایتالیایی روی سکو رفتند، روس��ی 12 امتیاز از لورنسو در 
جدول رقابتها پیش��ی گرفت. اختلاف امتیاز او با مارکس 
قهرمان دوره قبل به 77 رسیده و دراین شرایط رقابت اصلی 
برای قهرمانی را باید بین راننده های یاماها دانست. قرار بود 
روسی در این ماه تا جای ممکن جلوی ضرر را بگیرد تا در 
میزانو درپیست خانگی امتیازهای از دست رفته را جبران 
کند، ولی او در سه مس��ابقه اخیر تنها یك امتیاز از لورنسو 
عقب مانده و همین انگیزه و روحیه وی را بالا برده اس��ت؛ 

البته اگر در سیلورس��تون باران نباریده بود، این رقابت به 
دوئلی میان مارکس و لورنس��و ختم می ش��د. اما والنتینو 
روسی روی پیست خیس پیش از شروع مسابقه برنده بود. 
با نگاهی به چهره دو رقیبش می توانست بفهمد که شانس 
بیش��تری برای پیروزی در این موتوجی پی دارد. این نکته 
نشان می داد که روس��ی هربار که اتفاق غیرمنتظره ای رخ 
می دهد، از شرایط به نفع خودش اس��تفاده می کند، ولی 
لورنسو تحت تأثیر قرار گرفته و این موضوع به ضرر او تمام 
می ش��ود. اختلاف 12 امتیازی این دو در ج��دول رقابتها 
هم به همین مس��أله مربوط می شود. والنتینو دراین فصل 
پیروزی های کمتری نسبت به خورخه داشته و درحالی که 
موتورسوار اسپانیایی در 5 مسابقه پیروز بوده، او تنها در 4 
موتوجی پی روی سکوی نخست ایستاده است. اما روسی 
در همه مسابقات روی سکو رفته و لورنسو در پنج مسابقه 

جایی دربین سه نفر نخست نداشته است. روسی درواقع از 
هیچ فرصتی برای امتیازگیری دریغ نمی کند، ولی لورنسو 
از نظر روحی شکننده تر از او بوده و اگر شرایط بروفق مراد 
او پیش نمی رود، خیل��ی زود خودش را می ب��ازد. راننده 
مایورکایی هنوز 6 مسابقه برای جبران دارد، ولی او در این 
مسابقه های باقیمانده باید بدون نقص ظاهر شود و از نظر 
ذهنی و روانی تحت تأثیر دیگران قرار نگیرد. در رقابتهای 
این فصل خیلی چیزها به نفع روسی رقم خورده اند، ولی او 
همواره کاری کرده تا از شرایط به بهترین شکل ممکن بهره 
گیرد. حالا او با نتیجه گیری در میزانو، می تواند راه لورنسو 
را برای قهرمانی سد کند. او در سیلورستون پایه های اصلی 
دهمین قهرمانی خود در رقابته��ای موتوجی پی را هموار 
کرد. لورنسو هنوز می تواند ش��رایط را عوض کند، ولی این 

کار ساده ای نیست.

با پیروزی در موتوجی پی سیلورستون

شانس زیاد » روســـی« برای قهرمانی

کلاهی که سر يوونتوس رفت
»دراکسلر« وولفسبورگ را انتخاب کرد

گروه ورزش: ولفسبورگ با دراختیار گرفتن جولین دراکسلر، مهاجم شالکه درآخرین 
روز مهلت بازار نقل وانتقالات رکورد جدیدی در تاریخ نقل وانتقالات این باشگاه به ثبت 
رساند. دراکسلر قرارداد 5 ساله ای با رقم 35 میلیون یورو با گرگ ها منعقد کرده که در 
نقل وانتقالات بوندسلیگا بعد از انتقاد 37 میلیون یورویی گوتزه از دورتموند به بایرن 

که دو سال پیش رخ داد، در رتبه دوم گرانقیمت ترین ها قرار می گیرد.  

یونایتد به دنبال » کالهانوگلو«
منچستریونایتد قصد دارد هاکان کالهانوگلو، مهاجم بایر لورکوزن را به خدمت بگیرد.

کالهانوگلو فصل گذشته عملکرد بسیار خوبی در خط حمله لورکوزن داشت و ستاره 
این تیم بود. حال روزنامه ترکیه ای بیِاز، مدعی شد که منچستر قصد دارد 36 میلیون 
یورو برای به خدم��ت گرفتن مهاجم ترک ب��ه لورکوزن پرداخت کند. با پیوس��تن 
چیچاریتو از منچستر به لورکوزن ، رونی تنها مهاجم حال حاضر یونایتد است و احتمال 

اینکه لورکوزن با این انتقال موافقت کند، بالا رفته است.

مذاکره پدر نیمار با بارسا 
موندو دپورتیوو: پدر نیمار که مدیر برنامه های اوست، با باشگاه بارسلونا مذاکره کرده 
و تا به حال مشکلی در این زمینه وجود نداش��ته است. بارتومئو نیز در طول تابستان 
قصد تمدید قرارداد داشته و ماه جولای که با فلومیننسه سفر کرده بود، با پدر نیمار 
مذاکراتی انجام داده بود. ستاره برزیلی از منچستریونایتد پیشنهاداتی در اختیار داشت 

ولی پیشنهاد نجومی شیاطین سرخ را رد کرد و ترجیح داد که در بارسلونا بماند. 

استروتمن زیر تیغ جراحی رفت
کوین استروتمن، ستاره رم که جام جهانی را به دلیل مصدومیت از ناحیه لگامنت از 
دست داده بود، بار دیگر زیر تیغ جراحی خواهد رفت و به نظر می رسد مصدومیت باز 
هم او را برای مدتی از میادین به دور نگه خواهد داشت. انتظار می رفت که او برای فصل 

جدید آماده باشد ولی هافبك بدشانس هلندی، بار دیگر قادر به همراهی رم نیست. 

سفر ونگر به پاریس 
پس از شکست در پروس��ه جذب کریم بنزما، ونگر به پاریس س��فر کرده تا با سران 
باشگاه پاری س��ن ژرمن برای انتقال یکی از بازیکنان این تیم مذاکره کند. فرد مورد 
نظر ونگر هنوز مشخص نیس��ت ولی گزارش ها حاکی از آن است که از بین ادینسون 
کاوانی، رابیوت و لوکاس مورا، یك نفر مد نظر ونگر بوده که این سفر را انجام داده است. 
همچنین عکسی از ونگر در فرودگاه پاریس منتشر شده که حضور ونگر در این شهر 

را ثابت می کند.

امیدهای پرس
فلورنتینو پرس مدیرعامل باشگاه رئال مادرید در نشست خبری خود به اصحاب رسانه 

و هواداران رئال مادرید اطمینان داد تا تمام تلاشش را برای انتقال دخئا صرف کند.
وی گفت: به یوفا و فیفا شکایت کرده ام و اطمینان دارم که مقامات لالیگا نیز نهایت 
همکاری را با ما خواهند داشت، این اتفاق بسیار کم سابقه است و من هنوز باور ندارم 

که دخئا به  رئال مادرید نیامده است. 

میلان 2 بازیکن خود را قرض داد
روسونری در آخرین روز از بازار نقل و انتقالات تابستانی دو مهاجم خود را که در فهرست 
بازیکنان مازاد سینیشا میهایلوویچ قرار گرفته بودند، راهی پایتخت ایتالیا و آندلس 
کرد. این تیم آلساندرو ماتری، مهاجم ایتالیایی خود را برای یك فصل به تیم فوتبال 
لاتزیو قرض داده است. میلان در روز پایانی بازار نقل و انتقالات همچنین مهاجم 17 

ساله مراکشی خود، حکیم مستور را به مالاگا قرض داد. 

الساندرو نستا مربی شد
آژانس خبری ای اف ای:  باشگاه میامی آمریکا اعلام کرد الساندرو نستا، مدافع سابق 
تیم ملی فوتبال ایتالیا و میلان را به عنوان س��رمربی جدید خود انتخاب کرده است. 
این تیم آمریکایی در لیگ دسته دو بازی می کند و نستا در نخستین تجربه مربیگری 
خود ماموریت دارد با کس��ب نتایج خوب، زمینه را برای صعود به لیگ حرفه ای این 

کشور فراهم کند.
نستا سابقه حضور در لیگ آمریکا را دارد و چند س��الی را به بازی کردن در این لیگ 
پرداخت. البته او در لیگ هند به دوران فوتبالی خود پایان داد. پائولو مالدینی، هم بازی 
سابق نستا در میلان و تیم ملی فوتبال ایتالیا یکی از مالکان باشگاه میامی آمریکا است. 
این دو در نشست خبری حضور یافتند تا درباره ش��رایط جدید این باشگاه صحبت 

کنند.

تأخیر در ارسال مدارک به فدراسیون فوتبال اسپانیا

»دخئا« برای رئالی شدن 28 دقیقه کم آورد
دلارام عظیمی: اتفاقی که در مورد داوید 
دخئا در آخرین لحظه بازار نقل وانتقالات 
رخ داد، در نوع خود عجیب و مشکوک به 

نظر می رسید. 
در حالی که روز دوش��نبه هم��ه از انتقال 
زودهنگام سنگربان ملی پوش اسپانیایی 
به رئ��ال مادرید خبر می دادن��د، مدارک 
ارس��الی از سوی باش��گاه یونایتد به رئال 
دیرتر از مهلت قانونی نق��ل وانتقالات به 
اس��پانیا فکس و مانع از شکل گیری این 
انتقال ش��د. یونایتد و رئال ب��رای انتقال 
30 میلیون یورویی دخئا به توافق رسیده 
بودند، ولی جزئیاتی از ق��رارداد دوطرف 
درآن لحظه تغییر یافت و مدارک پیش از 
نیمه شب سه شنبه به فدراسیون فوتبال 

اسپانیا ارسال نشد. 
در این ش��رایط دخئ��ا به ط��ور حتم در 
شروع این فصل رئال مادرید را در میدانها 

همراهی نمی کند. 
او حداقل تا بازار ژانویه در منچستر ماندنی 
شده و با توجه به شرایطی که در هفته های 
اخیر در یونایتد برای او پیش آمده، معلوم 
نیست چه سرنوش��تی در اولدترافورد در 
انتظارش خواهد بود. قرارداد دوطرف که 
دخئا آن را امضا کرده بود، به موقع به دفتر 
فدراسیون فوتبال اس��پانیا ارسال نشد و 
با این اوصاف کیلور ن��اواس در مادرید و 
دخئا در منچس��تر ب��ه دروازه بانی ادامه 

خواهد داد. 
منابع رسمی اعلام کرده اند که این مدارک 

28 دقیقه بعد از نیمه ش��ب سه شنبه به 
وقت محلی به فدراسیون ارسال شده اند 
که درآن زمان مهلت بازار نقل وانتقالات 

به پایان رسیده بود. 
توافق کامل دو باش��گاه بر سر این انتقال 
ساعت 23/30 دوشنبه شب حاصل شده 

بود. قرار ب��ود دخئا ب��ا 30 میلیون راهی 
رئال ش��ود و کیلور ناواس ب��ا 15 میلیون 
یورو جای او را در منچستر بگیرد. اگرچه 
کیلور ن��اواس می خواس��ت تغییراتی در 
قراردادش اعمال شود که همین موضوع 
تاخیری در روند کل انتق��ال ایجاد کرد. 
مذاکرات دوطرف بر سر این انتقال از صبح 
روز دوشنبه شروع ش��ده بود، ولی زمانی 
مذاکرات شکل رسمی تر به خود گرفت که 

یونایتد مارتیال را خریداری کرد. 
کیلور ن��اواس در ابتدا مخال��ف انتقال به 
منچستر یونایتد بود تا اینکه سرانجام فن 
خال او را راضی به این انتقال کرد. اما ظاهراً 
یك سری مسایل اداری و کاغذبازی های 
مربوط به انتقال سنگربان کاستاریکایی 
بیش��تر از مدت معمول به طول انجامیده 
و حتی بعد از اینکه انتق��ال دخئا به رئال 
قطعی شد، هنوز حل نش��ده باقی مانده 

بود. 
آنتون��ی مارتی��ال در آخری��ن روز ب��ازار 
نقل وانتقالات تابس��تانی هم ب��ه عنوان 
گرانقیمت تری��ن بازیکن زیر 20 س��ال 

فوتبال جهان معرفی شد. 
رئال مدعی شده که باشگاه یونایتد ساعت 
11/59 دقیقه دوشنبه شب مدارک را به 
باشگاه مادریدی فکس کرده که آن زمان 
فرصتی برای ارس��ال آنها به فدراس��یون 
فوتبال اسپانیا وجود نداشت؛ برای همین 
مدارک یك دقیق��ه بع��د از پایان مهلت 
قانونی بازار به فدراسیون فرستاده شدند. 

صدقی: کارگران ش��اغل در ورزش��گاه زنیت شهر 
س��نت پترزبورگ مدعی ش��ده اند ک��ه از چند ماه 
پیش دستمزدی به آنها تعلق نگرفته و این درحالی 
اس��ت که بودجه لازم برای توس��عه این ورزش��گاه 
در ماه های اخیر چند برابر ش��ده اس��ت. زنیت ارنا 
یکی از ورزش��گاه های میزبان ج��ام جهانی 2018 
در س��نت پترزبورگ ب��ه یک��ی از گرانقیمت ترین 
ورزش��گاه های دنیا تبدیل شده، ولی سهم کارگران 
س��اختمانی از این پروژه هیچ بوده است. تاخیر در 
پرداخت ها به حدی زیاد ش��ده که پنجاه کارگر این 
پروژه کارفرمایان خود را تهدید کرده اند که از آنها به 
خاطر 14 میلیون روبل بدهی بابت دستمزدهایشان 

ش��کایت می کنند. علاوه بر این کارگران از شرایط 
نامساعد کاری و استانداردهای نالازم در محیط کار 
خود شاکی هستند. دستکم 5 کارگر از سال 2011 
در محوطه این ورزشگاه جان خود را از دست داده اند. 
این ورزش��گاه قرار بود ابتدا در سال 2009 با هزینه 
6.7 میلیارد روبلی افتتاح ش��ود، ول��ی با تأخیرات 
فراوان و هزینه های مختلف واتهامات مربوط به فساد 
مالی مسؤولان و مس��ایل دیگر، افتتاح این پروژه به 
ماه مه 2016 موکول شده تا در سال 2017 میزبان 
جام کنفدراسیون ها و سپس در سال 2018 میزبان 
جام جهانی باشد. هزینه نهایی ساخت این ورزشگاه 

هم به 38 میلیون روبل رسیده است.   

افشاگری گاردين از مراحل آماده سازی جام جهانی 2018

کارگران ورزشگاه زنیت دستمزد نمی گیرند

قدس ورزشی

سه بازیکن اینتری شدند 
باشگاه اینتر تایید کرد که آدام 
لیائیچ، هافبك هجومی رم را به 

خدمت گرفت. 
در حالی که تنه��ا دقایقی به 
پایان ب��ازار نق��ل و انتقالات 
تابستانی سری  A  باقی  مانده 
بود، نرآت��زوری اعلام کرد که 
این ملی پ��وش ص��رب را به 

خدمت گرفته است. 
در بیانی��ه این باش��گاه آمده 
است: اینتر رس��ما اعلام می 
کند ک��ه آدام لیائیچ را به طور 
قرضی از رم به  خدمت گرفت. 
انتقال این بازیکن در تابستان 
2016 م��ی توان��د دائم��ی 
ش��ود.  همچنین این باشگاه، 
فیلیپه مِل��و و الکس تلِسِ را از 
گالاتاسرای به خدمت گرفت. 
اینتر، مل��و را از  گالاتاس��رای 
خرید اما انتق��ال تلس قرضی 

است. 

رویای کاسیاس 
دروازه بان بزرگ فوتبال اسپانیا 
که چندی قبل به تیم پرتغالی 
اف.ث پورتو پیوسته، خواهان 
راهیابی تیم جدیدش به فینال 
لیگ قهرمان��ان و قرارگرفتن 
مقابل رئال مادرید است. ایکر 
کاسیاس که چندی قبل بعد 
از س��ال ها وفاداری به رئال و 
هوادارانش، مجب��ور به ترک 
کهکشانی ها ش��د، در حاشیه 
یك کنفرانس خب��ری اظهار 
داش��ت:وضعیت مادری��د در 
بهترین حالت نبود. همیش��ه 
کان��ون اتفاقات ب��ودم. فرقی 
نداش��ت که مورد پیش آمده 
مثبت یا منفی باش��د. فضای 
جدیدی را برای نفس کشیدن 

لازم داشتم.
بعد از ناکامی برای حضور در 

الاتحاد و اسپورتینگ

»بواتنگ« در شالکه ماند
فارس:  انتقال هافبك همیشه 
جنجال��ی و غنایی ش��الکه به 
اف.ث سیون سوئیس منتفی 

شد.
کوی��ن پرینس بواتن��گ ک��ه 
امیدوار ب��ود در آخرین روز از 
نقل و انتقالات تابستانی تیمی 
جدید برای خود انتخاب کند، 
در راه وصل شدن به تیم سیون 

به مشکل خورد.
وی ک��ه ب��ا ش��الکه تا س��ال 
2016 ق��رارداد دارد ام��ا ب��ه 
خاطر جنجال و حواشی زیاد، 
نیروی مازاد معرفی شده،  در 
هفته های اخیر م��ورد توجه 
اسپورتینگ لیسبون پرتغال و 
الاتحاد عربستان قرار گرفت، 
به خاطر ع��دم توافق بر س��ر 
دستمزد نتوانست لژیونری در 
لیگ سوئیس برای سیونی ها 

شود.

خريدهای جديد بانوی پیر
باشگاه یوونتوس) بانوی پیر( اعلام کرد که هرنانس و ماریو لمینا را به 
خدمت گرفت. بیانکونری که با جدایی آرتورو وی��دال و آندره آ پیرلو، 
مصدومیت کلودیو  مارکیزیو و ناکامی در خرید جوبیان دراکس��لر، با 
مشکلاتی در خط میانی مواجه شده، در آخرین ساعات   این دو بازیکن 

را به خدمت گرفت. 
هرنانس که قراردادی سه ساله با یوونتوس امضا کرد، با 11 میلیون یورو 
راهی تورین شده است. ضمن  اینکه براساس عملکرد او، اینتر می تواند 
2 میلیون یوروی دیگر به جیب بزند. او در ژانویه 2014، با  انتقالی 18 

میلیون یورویی از لاتزیو به اینتر رفته بود.  
ماریو لمینا نیز با انتقالی قرضی از المپیك مارسی به یوونتوس پیوست. 
بیانکونری برای به خدمت گرفتن  او در فصل جدید 1.5 میلیون یورو به 
باشگاه فرانسوی پرداخت خواهد کرد و این شانس را خواهد داشت  تا 

قرارداد او را در پایان فصل، دائمی کنند. 
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